
Referat Bestyrelsesmøde 
6. sept. 2023 

 

Tilstede: Poul, Martin, Anette, Kirsten, Svend 

 

Opfølgning og status fra sidste møde: 

Træer på legepladsen der står helt op af bebyggelse skal beskæres eller fældes. Vi snakker med 

vores gartner eller en motorsavskyndig om hvordan vi kan gøre det bedst. Jv. seneste referat. 

Evaluering af sommerfesten: 

Nuværende udvalg har siddet i to år meddelt at de stopper. Bestyrelsen vil sætte ’sommerfesten’ 

på dagsordenen til generalforsamlingen så vi kan få et nyt udvalg på banen. 

Årets sommerfest var igen rigtig hyggelig og vi håber på gentagelse og med endnu flere beboere 

der deltager. Bestyrelsen takker for arbejdet omkring den. 

Forslag fra beplantningsudvalget: 

Tine, Birgitte, Maja og Hans  

Efter flere idéer og forslag præsenterer udvalget (Tine og Maja) deres forslag til området ved 

Nettostien (tidligere regnvandsbassin). Samt et forslag til beplantning ved legepladsen. 

Gennemgang af økonomi efterfølgende. På seneste generalforsamling har vi sat et beløb af som 

ikke dækker de fulde omkostninger til projektet. Vi kigger på om noget kan sættes i gang i 

indeværende år og resten kan komme senere i fx 2024. Altså at man deler projektet i 2 dele, 

således som det allerede er præsenteret. 

Uklippet græs – gennemgang og præsentation. Der er snak frem og tilbage om de foreslåede 

områder og der bliver justeret på indkomne idéer. Der vil komme nogle ’prøveområder’ som let 

kan klippes ned igen. I forhold til årstider og græs der gror, vil projekt ’uklippet græs’ først blive 

aktuelt i 2024 og kan i øvrigt præsenteres og endelig besluttes på en generalforsamling. 

Arbejdsdag 7. oktober: 

Arbejdsdag bliver lørdag d. 7. okt. Fra 10-14. Bestyrelsen forbereder diverse indkøb til dagen. 

Indkaldelse og punkter til dagen sendes ud separat.  

Næste bestyrelsesmøde: 

Onsdag d. 22. november kl. 1930. 

 

 

Vært: Poul – referent Martin 


